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Udbredelse af PCB i danske skoler – status på kommunernes PCB-indsats

Som oplyst på samråd d. 19. juni 2013 om PCB i bygninger og efterfølgende i min 

besvarelse af det opfølgende spørgsmål 407 (MIU, alm. del spørgsmål 407) fra 

Miljøudvalget, har jeg lovet at holde jer løbende orienteret om status på sagen om 

kommunernes håndtering af PCB i bygninger, herunder folkeskoler.

Energistyrelsen har i august måned ved konsulentfirmaet Epinion fået foretaget en 

rundringning til alle landets kommuner med henblik på at få et overblik over, hvor langt 

kommunerne er kommet med at gennemføre screening for PCB i deres folkeskoler.

Resultaterne fremsendes hermed til orientering.

Med venlig hilsen

Martin Lidegaard

Vedlagt er: 

- Notat om udbredelsen af PCB i danske skoler – status på kommuner

- Kommune-liste over resultatet af spørgeundersøgelsen omhandlende screening 

for PCB på skoler
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